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Van school naar Brede School 
Voor  elke nieuwsbrief hebben we iemand, die bij de Hoge 
Akker betrokken is, gevraagd om zich voor te stellen. 
Deze keer is het wethouder Myrthe Scheltema de Heere. 

 
Toen ik voor de eerste keer wethouder onderwijs werd in de 

gemeente Harenkarspel, dat was in 2006, kreeg ik de map 
'Nieuwbouw Sint Barbaraschool' van de vorige wethouder 

overgedragen. Ik mocht doorgaan met de nieuwbouw voor 
de school waar de vorige wethouder was gestopt. Wat me 
meteen opviel toen ik dat project bekeek, was dat er alleen 

nieuwbouw voor de school gepland was, terwijl er toch naast de school zoveel 
meer instellingen in gebouwen zaten die eigenlijk wel toe waren aan 
nieuwbouw. De begrippen Brede School en dagarrangementen waren nieuw 

in de gemeente en toen ik met de schooldirectie, de bovenschoolse directie 
(Flore) en het college van Burgemeester en Wethouders door ging praten over 

de mogelijkheden voor de school, de peuterspeelzaal, de buitenschoolse 
opvang, de volwasseneneducatie, de jongerenvereniging én de sport op die 
prachtige locatie in het dorp, was iedereen meteen enthousiast.  

De Barbaraschool zou onderdeel worden van een Brede School, waarin in 
één gebouw meerdere gebruikers zouden gaan zitten die elkaars ruimten 

zouden kunnen gebruiken en inhoudelijk met elkaar konden gaan 
samenwerken! 
  

Dus vanaf 2006 is de bal van een Brede School voor Tuitjenhorn echt gaan 
rollen! De gemeente is verantwoordelijk voor de huisvesting van het 

onderwijs en draagt ook een verantwoordelijkheid, veelal in een 
subsidierelatie, voor andere maatschappelijke instellingen. Dus heeft de 
gemeente uiteindelijk besloten geld beschikbaar te stellen om een nieuw 

gebouw te realiseren en om de bestaande sporthal de Groet volledig te 
renoveren. Als wethouder was ik degene die eerst aan de gemeenteraad het 
plan voor een Brede School heeft uitgelegd, vervolgens aan de gemeenteraad 

de benodigde euro's gevraagd heeft en van de raad gekregen heeft, om 
daarna met die gekregen euro's de opdracht te geven aan architect, 

constructeur en aannemer om het gebouw ook daadwerkelijk te realiseren. 
En dat alles deed ik niet alleen, maar met de stuurgroep, waarin de 
bovenschoolse directie en vertegenwoordigers van alle gebruikers van het 

toekomstige gebouw zaten. Zo hebben we dus met elkaar belangrijke 
beslissingen genomen over bijvoorbeeld hoe het gebouw er uit moest komen 
te zien en welke aannemer het mocht gaan bouwen. 

En dan wordt het gebouw op 11/11/2011 opgeleverd! Het was heel gek om 
daar dan in rond te lopen en met eigen ogen te kunnen zien, wat we allemaal 

vanaf 2006 hebben bedacht met elkaar. Het is een prachtig gebouw 
geworden, met heel veel licht, een prettig leer-werkklimaat en natuurlijk 
ruimte.  
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Het allermooiste aan het gebouw is dat het hele gebouw rust uitstraalt en 

dat het de ontmoeting tussen de verschillende gebruikers onderling, maar 
ook tussen ouders en gebruikers stimuleert. Het is mooi om te zien dat het 

gebouw ook buiten de schooltijden en in de weekenden zo goed gebruikt 
wordt voor allerlei activiteiten en evenementen.  
Daarvoor was het immers bedoeld!  

En wat prachtig dat het oude, zo beeld bepalende schoolgebouw aan de 
Dorpsstraat behouden is gebleven. 
  

Ik ben natuurlijk niet een dagelijkse gebruiker van het gebouw. Dus ik kan 
ook zo één, twee, drie niet zeggen dat er zaken aan het gebouw zijn die 

minder goed zijn. En had ik zaken anders gezien willen hebben? Ik kan ze zo 
niet bedenken. Ik ben heel tevreden met het uiteindelijke resultaat.  
Het was een lang proces, zeker ook doordat ik niet alleen voor nieuwbouw 

van een solitaire school ben gegaan, maar voor de realisering van een Brede 
School, maar het eindplaatje is daardoor wel prachtig geworden!  

 
Ik spreek de wens uit dat alle gebruikers voor een lange tijd fijn gebruik 
mogen maken van het gebouw met alle faciliteiten! 

  
Met groeten, 
Myrthe 

  
 

 
Hoe gaat het nu met ons en het “nieuwe” gebouw? 
Hoe lang kan je nog zeggen dat een gebouw nieuw is? 

Nou, zeker het eerste jaar nog wel, hè? 
We voelen ons er als gebruikers allemaal erg thuis en dat is ook het geval 

met de bezoekers merken we nog steeds. Vooral als mensen hier voor het 
eerst komen reageren ze heel enthousiast. Zo van: “Wat een mooie kleuren, 
wat een mogelijkheden. Je kunt zien dat hier goed over nagedacht is”  

We wilden een gebouw waar iedereen zich welkom zou voelen en het mooiste 
compliment is nog altijd als bezoekers zeggen dat ze zich hier thuis voelen. 
 

Elk gebouw heeft in het begin en ook later wel dingen die het niet helemaal 
goed doen of waar af en toe wat aan mankeert. 

Dat is ook bij ons het geval. Het hang- en sluitwerk lijkt soms zo 
geavanceerd, dat het op gezette tijden lastig was om het alarmeringssysteem 
goed te laten werken. Maar het gaat steeds beter. 

We hebben een grote lekkage gehad!! De goten bleken al overvol te zijn en 
dat gaf te veel spanning op de naden. Gelukkig viel de schade van de lekkage 
mee en als je niet weet dat het geweest is, zie je er niks van. 

Met heel veel dank aan de bevriende loodgieter die, na overleg met de 
aannemer, gelijk ’s avonds kwam en ons fantastisch geholpen heeft ook al 

was hij daardoor pas heel laat weer thuis. 
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De praktische overdracht van alle zaken rond het onderhoud  van het 
gebouw van de gemeente naar Flore is nog gaande. Dat loopt uiteen van 

nagaan of het onderhoudscontract voor de liften nu al getekend en 
teruggestuurd is tot uitzoeken wie verantwoordelijk is voor de beplanting om 
het gebouw – die we zelf niet uitgezocht zouden  hebben – en wie dan de 

rododendrons moet vervangen die al bezweken zijn en wie het onkruid moet 
weghalen. De zaken rond de schoonmaak worden ook afgerond zodat- als 
alles gaat zoals nu gepland is- vanaf januari het hele gebouw regelmatig en 

goed wordt schoongemaakt. 
 

 
Wat voor werk ik doe in de Hoge Akker? 
We zijn een nieuwe rubriek begonnen. We vragen voor elk nummer één of meer 
medewerkers om iets te vertellen over het werk dat ze doen. 
Deze keer zijn dat Hannie Berkvens en Marian Roozendaal,  

intern begeleiders op de Sint Barbaraschool  
 
Onze taak als intern begeleider is om de leerkrachten te helpen om aan 

leerlingen de best mogelijke zorg te bieden. 
 

We ondersteunen door veel met de leerkrachten in gesprek te gaan en door 
samen te kijken hoe de zorg op allerlei vakgebieden wordt geboden.  
Hiermee houden wij het overzicht over alle leerlingen van de school. 

Dat doen we ook omdat we streven naar een doorgaande lijn in het aanbod 
voor de leerlingen. 
 

Je ziet ons regelmatig in de groepen observeren om onderwijsbehoeften van 
leerlingen goed in beeld te krijgen en we gaan daarvoor ook met de kinderen 

zelf in gesprek. Tijdens een klassenbezoek kijken we mee naar het handelen 
van de leerkrachten en geven hen feedback. 
 

We volgen de nieuwste ontwikkelingen op zorggebied door hierover te lezen, 
bijeenkomsten te bezoeken en aan werkgroepen deel te nemen. De opgedane 

inzichten communiceren wij naar het team tijdens gesprekken en op 
studiemomenten zodat wij als school deze inzichten kunnen toepassen in de 
dagelijkse klassenpraktijk.  

 
Als kinderen speciale behoeften hebben en hiervoor externe experts gewenst 
zijn, dan leggen wij als intern begeleiders de contacten met deze externe 

experts en stellen we de dossiers samen die hiervoor nodig zijn. Dit doen wij 
in nauwe samenwerking met de leerkracht en ouders. 
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Hannie:  

Ik begeleid leerkrachten van zeven groepen in de onderbouw: groep 1 t/m 4. 
Ik geniet ervan als ik een kind weer zie stralen na een kort gesprekje, een 

ouder blij de deur uit zie gaan omdat hij/zij zich gehoord voelt en een 
leerkracht zie die blij is met mijn ondersteuning bij het maken van een extra 
individueel handelingsplan.  Daarnaast begeleid ik op vrijdagmiddag de 

plusgroep. Hun motivatie is mijn inspiratie! 
 
Marian: 

Dinsdag en donderdag werk ik op school en doe ik de interne begeleiding 
voor de bovenbouw: groep 5 t/m 8. Ik vind dit werk ontzettend leuk, geniet 

er vooral van als ik samen met leerkrachten, leerlingen en ouders in gesprek 
ga en tot de juiste gezamenlijke aanpak voor leerlingen kom en dit in de 
praktijk zijn vruchten zie afwerpen. 

Ik vind het ontzettend boeiend om de steeds vernieuwende inzichten op het 
gebied van zorg te volgen en om dit te vertalen naar onze onderwijspraktijk 

op de Sint Barbaraschool. 
 
 

Rond het einde van het jaar en wat we wensen voor het nieuwe jaar 
We hebben alle gebruikers gevraagd om iets te schrijven over hun activiteiten 
rond het eind van het jaar en over hun wensen voor het nieuwe jaar. 
 
Basisschool Sint Barbara 

 
Feest! 
 

De decembermaand is een echte feestmaand! En daar doen wij als  
Sint Barbaraschool natuurlijk ook aan mee. We beginnen met Sinterklaas. 

In de aanloop naar zijn verjaardag zullen de gesprekken, de creatieve 
activiteiten, de liedjes, enz. in de groepen steeds meer over Sinterklaas gaan. 
Natuurlijk mogen de kinderen ook hun schoen zetten in groep 1 t/m 4. 

Vanaf groep 5 krijgen de kinderen een aardigheidje in hun laatje. 
Wij ontvangen Sinterklaas en zijn Pieten, samen met de peuterspeelzaal, op 
dinsdag 4 december. Op 5 december hebben zij het immers al zo druk!  

De aankomst op school is ieder jaar weer een spektakel. Zo is Sinterklaas 
vorig jaar met de trekker naar school gekomen.  

Hoe zou  het dit jaar verlopen? 
 
Als Sinterklaas en de Zwarte Pieten weer terugvaren naar Spanje maken wij 

ons op voor het volgende feest: Kerstmis. Om in de stemming te komen 
hebben wij dit jaar een kerstknutselochtend. Deze ochtend is gevuld met 
verschillende activiteiten die grotendeels gericht zijn op de viering in de kerk. 

Dit jaar gaan wij namelijk voor het eerst tijdens de kerstviering van school 
met zijn allen naar de kerk. Daar zal onder andere het kerstverhaal verteld 

worden en liedjes gezongen worden. Na de viering in de kerk wordt er in de 
groepen genoten van een heerlijke broodmaaltijd. De kinderen nemen 
allemaal iets mee en dit wordt samen opgegeten.  
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Na de viering met de kinderen komen de teamleden, de mensen van de 

Medezeggenschapsraad en de Ouderraad bij elkaar onder het genot van een 
hapje en een drankje.  
 

Wij wensen iedereen een vrolijke kerst vol warmte en licht en voor  
het nieuwe jaar gezondheid, plezier en veel geluk! 

 

 
  

  
  
 

 
 

Peuterspeelzaal de Paddestoel 
Brrrrrrr.....het begint al langzaam aan een beetje kouder te worden. 
Afgelopen periode hebben we het met de peuters over het weer gehad en als 

we op ons weerbericht kijken dat we de laatste weken hebben ingevuld is er 
heel wat bewolkt, regenachtig weer geweest met af en toe flink wat wind. 
Kortom het was Herfst! 

 
Maar nu is December in aantocht. 

Dat betekent buiten koud en guur en binnen lekker knus bij de kachel zitten 
om samen allerlei feesten met elkaar voor te bereiden en te vieren. 
Gezellig! 

Zo zijn natuurlijk Sint en z’n Pieten al in het land en oh, oh, wat hebben ze 
het druk! Sint heeft het zo druk dat hij niet overal te gelijk kan zijn, dus zal 

er bij ons op maandag 3 december en op dinsdag 4 december op de ochtend 
misschien een Piet op visite komen?  
Wie weet, heeft Piet dan ook wat lekkers mee en een cadeautje voor ons? 

Dat zou toch wel erg gezellig zijn. 
 
Daarna komt het Kerstfeest! 

Dat willen we met de peuters vieren op maandag 17 december en op dinsdag 
18 december. De peuters mogen daarvoor een ouder of verzorger uitnodigen 

om samen met ons op de groep het Kerstfeest te komen vieren. De peuters 
komen op hun eigen dagdeel en samen met de peuters zullen we koffie/thee 
met wat lekkers voorbereiden en de tafels mooi versieren voor onze 

belangrijke gasten, U dus ouder/verzorger.  
Er komt hiervoor nog een apart briefje met extra informatie. 
 

Tja en dan is het maar zo Kerstvakantie! 
Wat gaat de tijd toch snel als het gezellig is en wat hebben we veel gedaan 

met elkaar. 
 
 

 



 8 

 

Dit jaar was er eerst een verhuizing, we hebben de feestelijk opening van het 
gebouw gehad, feesten, thema’s rond PUK maar ook lekker spelen, 

knutselen, zingen, boekje voorlezen, nieuwe woordjes leren en ach nog veel 
meer, te veel om op te noemen. Maar wat als een rode draad door alles heen 
loopt is dat we het met elkaar hebben gedaan! U als ouder/verzorger, de 

peuters en wij als juffen samen met onze nieuwe partners van de “Hoge 
Akker”. We kunnen terug kijken op een mooi jaar en dat willen we dan ook 
wensen voor het nieuwe jaar! 

 
Iedereen heel veel geluk voor 2013! 

 
Fijne Kerstvakantie, 
groetjes namens alle juffen van peuterspeelzaal  “ de Paddestoel” 

Wilma Gispen 
 

 
Buitenschoolse opvang de Jungle 
We zitten momenteel in de gezelligste tijd van het jaar! 

Sinterklaas is in het land en de Jungle wordt langzaamaan sfeervol 
aangekleed. 
Ook bij de Jungle zal de Sint langskomen. Niet in eigen persoon maar hij laat 

wel een klein presentje voor ieder kind brengen. 
Na het Sinterklaasfeest richten we onze blik op de laatste weken van het 

jaar.  De Jungle zal dan in een prachtige kerstoutfit gestoken worden! 
 
Op 24 december zijn we de hele dag open.  

Wilt u bij de pedagogisch medewerkers van te voren aangeven of uw kind 
deze dag aanwezig zal zijn? 

 
De week tussen Kerst en Oud en Nieuw zijn we gesloten.  
Op woensdag 2 januari starten wij in het nieuwe jaar. 

 
Wij wensen iedereen prettige feestdagen en een gezond en gelukkig 2013. 
 

Tot ziens bij de Jungle. 
De medewerkers van BSO de Jungle 

 
 
Jongerenvereniging Seven Eleven: 

dag allemaal, 
 
Gaat uw kind naar de basisschool dan is die welkom bij de knutselclub!  

Bij de knutselclub komen kinderen die op de basisschool zitten. Zowel van 
de Sint Barbara als van andere scholen. Hier kunnen ze dus ook de vriendjes 

uit de buurt tegenkomen!   
De knutselclub is elke vrijdag van 15.30 uur -16.30 uur.  
(behalve in de vakanties) 
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De avondclub van Seven Eleven is voor iedereen tussen de 10 en 16 jaar.  

De avondclub is van 19.30 uur -22.30 uur ook op de vrijdag.  
 

De kosten van een lidmaatschap bedraagt de eerste keer € 4.-voor een 
jaar. Daarna kost het verlengen € 2.50 per jaar. Als lid betaal je bij de 
activiteiten € 0.50 i.p.v. € 1.- die we rekenen bij een-niet lid.  

Er zijn soms activiteiten waar wat meer voor gevraagd wordt.  
Die vermelden wij dan altijd van te voren.   
 

Het programma van de knutselclub tot het nieuwe jaar is als volgt:                                                                                    
Vrijdag 30 november: Er is even contact geweest met sinterklaas.  

Hij kan zelf niet komen, maar hij stuurt misschien een zwarte piet!  
Vind uw kind het leuk om daarbij te zijn?  
Stuur dan een mailtje naar seveneleven@quicknet.nl  

De kosten zijn € 2.50 voor  leden en € 3.- voor niet leden. 
Laat gauw wat horen, 
dan geven wij dit door aan zwarte piet van te voren 
                                                                                                               
Vrijdag 7 december: Verwentafel voor de vogels maken. 

€ 1.50 voor leden en € 2.- voor niet leden.                                                                                                                                      
Vrijdag 14 december: Kerstboom maken   
Vrijdag 21 december: Knutselen voor de lege flessen actie                                             

Vrijdag 28 december: hebben we vakantie                                                                                     
Zaterdag 5  januari: Lege flessenactie!  

We staan bij Deen om al uw lege flessen in ontvangst te nemen. Van het 
opgehaalde statiegeld kunnen wij activiteiten doen en de kosten voor de 
kinderen laag houden.  

 
Het programma voor de avondclub is :                                                                                 

Vrijdag 30 november:  Sint airtapo                                                                                              
Vrijdag  7 december:  Tafeltennis tournooi                                                                                   
Vrijdag 14 december:  Schaatsen bij de Meent.  

Kosten voor leden € 3.50 en voor niet leden    € 4.-.  
Graag opgeven voor 12 december.    
Vrijdag 21 december: Airtapo       

Zaterdag 5 januari: Lege flessenactie! 
 

De knutselclub van Seven Elevenheeft voor een deel de sinterklaasversiering 
in de Hoge Akker verzorgd. 
Deze versiering hebben we opgehangen in de centrale hal 

Dit doen we ook om te laten zien dat we samen de Hoge Akker leuk maken. 
Tenslotte zijn we allemaal gebruikers van de Hoge Akker.  
 

Onze wens voor 2013 is dat we hopen op nog meer uitbreiding van de 
samenwerking met andere gebruikers ondanks dat we  maar 1 dag in de 

week aanwezig zijn. Wij dromen ook van nog meer leden, vrijwilligers en een 
goede website. Verder wensen we alle inwoners van Tuitjenhorn en omgeving 
een gelukkig en gezond 2013.   

 

mailto:seveneleven@quicknet.nl
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Wist u trouwens dat we een hele leuke nieuwsbrief hebben, waar ook foto’s 

van de activiteiten op staan??? Deze nieuwsbrief wordt om de week 
verstuurd. Ook het programma is hier in te vinden. Als u of uw kind 

nieuwsgierig is naar de nieuwsbrief, aanmelden kan via ons emailadres. 
Wij ontvangen ook graag alle informatie vragen, reacties, opmerkingen, 
aanmeldingen voor buitenactiviteiten via de mail seveneleven@quicknet.nl  

Een andere mogelijkheid is om te bellen naar Rinus: via 0226-393525 
(na 18.30 uur)  

  

 
De Noordkop 

Wij zijn al volop bezig met de cursussen en activiteiten voor in het nieuwe 
jaar 2013. Welke cursussen willen we gaan geven, wie kunnen we dat laten 
doen en hoe regelen we dat? Wat doen we in het voorjaar, wat in het najaar, 

wat allebei? Wat zullen de mensen willen? Dat soort vragen. 
Om alvast een idee te geven: 

De twee groepen yoga op de maandagavond gaan zeker weer door. 
De eerste begint om 19.00 uur, de tweede om 20.15 uur. 
Ook de gymgroep – Fit de zomer in/Fit in het najaar zal doorlopen. 

Hier zijn nu zo’n 11 enthousiast deelnemers en er kunnen nog nieuwe bij. 
Verder staan op de planning: 

 Digitale foto’s bewerken – 

 Computerlessen voor beginners   

 Algemene Muzikale Vorming- met het oefenen met verschillende 
muziekinstrumenten, noten leren lezen, akkoorden oefenen en 

muziekgeschiedenis. 

 Klussencursus – om handigheid te krijgen in allerlei klusjes in en om 

huis zoals een lamp aansluiten, een lekkende kraan verhelpen enz. 

 Verschillende taalcursussen zodat je voor de vakantie je kunt redden 

met Italiaans, Spaans of Frans 

 Nederlands voor Polen die hier wonen 

 EHBO – gericht op ongelukjes in en om huis met kinderen 

 Zumba – lekker bewegen op tropische muziek 

 Opvoeden voor opa’s en oma’s – hoe ga je met je kleinkind om… 

 Een workshop Djembe (Afrikaans trommelen) en eventueel ook nog een  
cursus voor de mensen die meer willen. 

 Creatieve dingen doen – kaarten maken, sieraden en zo meer.. 
 

In de Aftrap komt er verdere informatie met definitieve tijden en prijzen, 
maar als u alvast meer wilt weten dan kunt u het beste een mail sturen naar 
de coördinator van de Noordkop info@denoordkoptuitjenhorn.nl  

 
Wij kijken als Noordkop terug op een mooi jaar, waarbij de feestelijke 

opening van de hoge Akker met de tentoonstellingen een hoogtepunt was. 
Wat we hoopten is met het nieuwe gebouw ook meteen gelukt: 
meer mogelijkheden voor activiteiten en ook andere activiteiten zoals 

Algemene Muzikale Vorming en Fit de zomer in en Fit in het Najaar. 
Samen met de Barbaraschool gebruiken we een fantastisch computerlokaal- 

onder het motto : Voor hetzelfde geld kunnen we samen veel meer doen. 

mailto:seveneleven@quicknet.nl
mailto:info@denoordkoptuitjenhorn.nl
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De Noordkop is officieel begonnen op 3 oktober 1958. Volgend jaar is het dan 

55 jaar geleden dat in de huiskamer van meester Beemsterboer in 
Tuitjenhorn door vertegenwoordigers uit de dorpen Warmenhuizen, 
Dirkshorn en Tuitjenhorn het officiële besluit genomen werd om een Mater 

Amabilisschool op te richten:  “Een voorbereiding op het volle leven” 
 
Er is veel veranderd in die jaren en er gaat nog meer veranderen: 

volgend jaar wordt de Noordkop onderdeel van Wonen  Plus Welzijn. 
De coördinator Liesbeth Wever gaat met vervroegd pensioen, medewerkers 

van Wonen Plus Welzijn nemen de taken over. 
 
Zoals gezegd er is veel veranderd in 55 jaar, maar wat gebleven is dat er nog 

altijd mensen zijn die het leven ten volle willen leven, die graag wat willen 
leren en er zijn ook nog altijd mensen die dat mogelijk willen maken. 

 
Wij wensen een ieder een mooi en leerzaam 2013 !!!! 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 

Deze nieuwsbrief is een uitgave van de gezamenlijke partners van de Hoge Akker. 

Voor reacties of vragen kunt u mailen naar de Noordkop: info@denoordkoptuitjenhorn.nl 

of bellen naar de St. Barbaraschool tel. 0226 – 39 17 78 

mailto:info@denoordkoptuitjenhorn.nl

